
Obecní úřad Těchlovice
Těchlovice č.p. 37, 405 02 Děčín 2

 412 558 925   fax: 412 558 925   e-mail: ou.techlovice@volny.cz

Zápis z 3.      zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice,  

konaného dne 25. února 2015 od 18:00 hodin v místní knihovně.

   Zasedání Zastupitelstva obce Těchlovice bylo zahájeno v 18:02 hodin starostkou obce Jaroslavou Hýlovou.

  Přítomni zastupitele:  J.Hýlová, J.Hýl, M.Cvejn, Mgr. K.Kolařík, Krebsová
  Omluveni: Ing. R.Čepelová , Ing. M.Macháček

   Starostka obce konstatovala, že ze sedmičlenného zastupitelstva je přítomno pět členů, takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné. Pozvánka byla zveřejněna jak na elektronické úřední desce tak na úřední desce obce od 
10.2.2015, zastupitelům byla předána v termínu delším, než sedm dní před konaným zasedáním. Dále uvedla,  
že zápis z 2. zasedání ZO je bez připomínek, a je považován za schválený.

       Navržený program: 
    
1.    Zahájení
2.    Schválení programu
3.    Schválení ověřovatelů zápisu
4.    Určení zapisovatele zápisu
5.    Kontrola plnění usnesení
6.    Bilance za rok 2014
7.    Kontrola plnění plánovaných investičních a neinvestičních akcí za rok 2014

  8.    Kontrola plnění kulturně-sportovních akcí za rok 2014
9.    Plán investičních a neinvestičních akcí pro rok 2015
10.  Plán kulturně-sportovních akcí pro rok 2015
11.  Schválení hospodaření obce za rok 2014
12.  Schválení vyhlášky č. 1/2015
13.  Schválení vyhlášky č. 2/2015
14.  Schválení žádosti o finanční příspěvek KÚ-ÚK
15.  Schválení finančního daru matkám s trvalým pobytem v obci
16.  Schválení hospodaření MŠ včetně účetní závěrky za rok 2014
17.  Schválení rozpočtu pro rok 2015 SOB
18.  Schválení finanční výpomoci dětem, které se věnují mimoškolním aktivitám
20.  Schválení dodatku č. 1 ke smlouvě Aquaparku Děčín
21.  Schválení finančního příspěvku starším občanům na zakoupení jízdného
22.  Schválení finančního příspěvku na nákup knih pro knihovnu
23.  Schválení plánu porad a zasedání ZO pro rok 2015
24.  Schválení bezplatné likvidace splaškových vod z vybíracích jímek na obecní ČOV
25.  Záměr obce
26.  Zpráva celoročního přehledu o stravování v jídelně rok 2014
27.  Zpráva o provedených kontrolách KV a FV v roce 2014
28.  Schválení finančního příspěvku pro městskou knihovnu na rok 2015
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29.  Schválení nákupu mycí mísy pro kadeřnictví
30.  Schválení vyřazení DHM
31.  Různé
32.  Diskuse
33.  Závěr

Před schválením programu zasedání zastupitelstva navrhla starostka doplnění programu o tyto body : 

Schválení smlouvy pro obsluhu ČOV
Schválení výši finanční částky pro stočné
Revokace usnesení č. 4/ 2015
Schválení nového usnesení dle schváleného rozpočtu 2015
Schválení firmy pro stavbu domovní přípojky OÚ a obchod
Schválení dodatku č.3 ke smlouvě ČOV
Schválení smlouvy mezi obcí  a OSŽC

Dále sdělila, že v pozvánce chybí nedopatřením bod č. 19 a ostatní body se tedy posouvají.

2. Schválení programu   

Usnesení č. 1 
        Zastupitelstvo obce schválilo program zasedání rozšířený o body programu : „Schválení smlouvy pro   
        obsluhu ČOV, Schválení výši finanční částky pro stočné, Revokace usnesení č. 4/ 2015, Schválení nového 
        usnesení dle schváleného rozpočtu 2015, Schválení firmy pro stavbu domovní přípojky OÚ a obchod, 
        Schválení dodatku č.3 ke smlouvě ČOV, Schválení smlouvy mezi obcí  a OSŽC.“

Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

3. Schválení ověřovatelů zápisu  
Starostka navrhla za ověřovatele zápisu pana Kolaříka a paní Krebsovou.

Usnesení č. 2
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovatele zápisu pana Kolaříka a paní Krebsovou
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

4. Určení zapisovatele zápisu:  
Starostka obce určila zapisovatelem zápisu pana Jiřího Hýla.

5. Kontrola plnění usnesení  
        Starostka konstatovala, že všechna usnesení z minulého zasedání byla splněna.

6. Bilance za rok 2014  
Starostka přečetla zastupitelům a přítomným občanům bilanci obce za rok 2014. 
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7. Kontrola plnění plánovaných investičních a neinvestičních akcí za rok 2014  
      Starostka seznámila zastupitele s plněním plánovaných investičních a neinvestičních akcí za rok 2014
     splněno: koupě nového herního prvku na dětské hřiště-minilanové centrum, oprava laviček u autobusové 

zastávky Přední Lhota a u cesty ke hřbitovu, byla provedena úprava stanoviště pro umístění nádob na 
tříděný  odpad  v  Babětíně,  oprava  místního  rozhlasu,  výstavba  lávky  v  Babětíně,  zhotovena  odstavná 
plocha před obecním úřadem

       Neinvestiční akce – kanalizace a ČOV realizace hotová, zahájení zkušebního provozu od 6.1.2015 do   
       30.11.2015.

8. Kontrola plnění kulturně-sportovních akcí za rok 2014  
        Starostka seznámila zastupitele s plněním kulturně-sportovních akcí za rok 2014,

Vítání  jara,  pálení  čarodějnic,  vítání  občánků,  Den matek – divadelní  představení,  Den dětí,  sportovní 
odpoledne pro děti, loučení s prázdninami, divadlo pro občany, adventní dílnička pro děti a mikulášská 
nadílka.

9. Plán investičních a neinvestičních akcí pro rok 2015  
Návrh: dětské hřiště, Babětín – příčné retardéry, ukazatele pro turisty v obci, oprava silnice od Jochmana – 
Zadní Lhota, tenisový kurt, oprava odvodňovacího roštu v zadní Lhotě, střecha na kapličku v Zadní Lhotě, 
výzdoba v okolí OÚ, odpadkové koše po obci, oprava komunikace k tunýlku, vybudování silničního zrcadla 
v Babětíně, výstavba autobusové zastávky v Přerově.

Starostka uvedla, že v letošním roce si obec nemůže dovolit větší investiční akce a proto některé investiční 
akce budou zařazeny do dlouhodobého plánu rozvoje obce, který zpracovává pan Macháček. 

Usnesení č. 3
Zastupitelstvo obce schválilo  plán neinvestičních akcí  pro rok  2015 dle  předloženého návrhu,  který  je 
přílohou zápisu.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

10. Plán kulturně-sportovních akcí pro rok 2015  
Plavání- celoroční, vítání jara, pálení čarodějnic, Den matek, Den dětí, začátek prázdnin, konec prázdnin,   

        zájezd do Prahy, Advent a mikulášská nadílka.

Usnesení č. 4
Zastupitelstvo obce schválilo plán kulturně-sportovních akcí dle návrhu, který je přílohou zápisu.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

11.  Schválení hospodaření obce za rok 2014
        Starostka seznámila zastupitele s návrhem hospodaření obce za rok 2014 ve výši:
        Stav na BÚ k 31.12.2014     1 437 956,63 Kč
        na účtu ČNB k 31.12.2014     278 859,43 Kč
        na úvěrovém  účtu k 31.12.2014     - 5 334 051,77 Kč 
        stav hotovosti v pokladně k 31.12.2014   15 445,-Kč
        příjmy činily  42 015 414,91 Kč  plnění na 99,59%
        výdaje činily 47 756 206,52 Kč  plnění na 91,53%
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Usnesení č. 5
        Zastupitelstvo obce schválilo hospodaření obce k 31.12.2014 včetně stavu na BÚ  1 437 956,63 Kč,
        na účtu ČNB  278 859,43 Kč, na úvěrovém  účtu    - 5 334 051,77 Kč.  Příjmy činily  42 015 414,91 Kč plnění 
        na 99,59% v porovnání s rozpočtem. Výdaje činily 47 756 206,52 Kč  plnění na 91,53% v porovnání  
        s rozpočtem.

Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

12.  Schválení vyhlášky č. 1/2015
       Starostka seznámila zastupitele s vyhláškou obce č.1/2015, kterou se stanový systém shromažďování,   
       sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a systém nakládání se stavebním 
       odpadem.

Usnesení č. 6
Zastupitelstvo obce schválilo vyhlášku obce č.1/2015, kterou se stanový systém shromažďování,   

        sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a systém nakládání se stavebním 
        odpadem.

Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

13.  Schválení vyhlášky č. 2/2015
        Tato vyhláška nebude obcí vydána z důvodu jednosložkové úhrady za stočné.

14.  Schválení žádosti o finanční příspěvek KÚ-ÚK
        Starostka seznámila zastupitele, že se jedná o příspěvek na ochranu obecních lesů proti škůdcům.

Usnesení č. 7
Zastupitelstvo obce schválilo žádost o finanční příspěvek na KÚ-ÚK na obecní lesy.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

15.  Schválení finančního daru matkám s trvalým pobytem v     obci  
        Návrh finančního příspěvku na divadelní představení pro matky s trvalým pobytem v obci ve výši 500,-Kč.

Usnesení č. 8
Zastupitelstvo obce schválilo dar matkám s trvalým pobytem v obci ve finanční výši 500,-Kč na úhradu 
vstupného do divadla.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

16.  Schválení hospodaření MŠ včetně účetní závěrky za rok 2014
        Starostka konstatovala, že hospodaření MŠ včetně účetní závěrky za rok 2014 bylo zveřejněno na úřední  
        desce.
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Usnesení č. 9
Zastupitelstvo obce schválilo převod vylepšeného hospodářského výsledku do rezervního fondu ve 
finanční výši 126,94 Kč.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

Usnesení č. 10
Zastupitelstvo obce schválilo hospodaření mateřské školy za rok 2014 včetně účetní závěrky.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

17.  Schválení rozpočtu pro rok 2015 SOB
        Starostka v úvodu upozornila, že se jedná o rozpočet schodkový.

Usnesení č. 11
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočet SOB na rok 2015 jako schodkový, příjmy 118 000,-Kč, výdaje 142 
000,- Kč, financování 92 000,- Kč ze zůstatku z minulých let.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

18.  Schválení finanční výpomoci dětem, které se věnují mimoškolním aktivitám
        Tento návrh vzešel z řad zastupitelů FK Český lev Těchlovice a byla navržena částka 500,-Kč.

Usnesení č. 12
Zastupitelstvo obce schválilo finanční částku na podporu dětem do 18 let s trvalým pobytem v obci pro 
mimoškolní aktivity ve výši 500,-Kč. Rodiče předloží žádost o finanční příspěvek a doklad o členství v 
kroužcích v prvé polovině roku 2015.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

19.  Schválení dodatku č. 1 ke smlouvě Aquaparku Děčín
        Jedná se o změnu smlouvy na dobu neurčitou.

Usnesení č. 13
Zastupitelstvo obce schválilo dodatek  č. 1 ke smlouvě o užívání služeb Aquaparku Děčín mezi obcí a 
Děčínskou sportovní, p. o. Děčín na dobu neurčitou.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

20.  Schválení finančního příspěvku starším občanům na zakoupení jízdného
        Návrh  přispět občanům obce starším 70 let na dopravu a zakoupení OČK. Je podmínkou poskytnutí  
        příspěvku, aby si občané zakoupili OČK (osobní čipové karty), na kterých jim bude příspěvek ve výši 500,-
        Kč proplacen. (Na obecním úřadě je možné si vyzvednout formuláře na vydání OČK).
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Usnesení č. 14
Zastupitelstvo obce schválilo příspěvek občanům obce starším 70 let na dopravu ve výši 500,-Kč na rok a 
100,-Kč na zakoupení OČK.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

21.  Schválení finančního příspěvku na nákup knih pro knihovnu
        Návrh byl zamítnout nákup knih se studijní tématikou pro obecní knihovnu.
  

Usnesení č. 15
Zastupitelstvo obce zamítlo nákup knih se studijní tématikou pro obecní knihovnu. 
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

22.  Schválení plánu porad a zasedání ZO pro rok 2015
        Plán porad a zasedání zastupitelstva byl předán zastupitelům na poradě dne 3.2.2015 a doposud byl bez 
        výhrad.

Usnesení č. 16
Zastupitelstvo obce schválilo plán porad a zasedání zastupitelstva obce, který byl předán zastupitelům dne 
3.2.2015.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

23.  Schválení bezplatné likvidace splaškových vod z vybíracích jímek na obecní ČOV
       Návrh na využití ČOV i pro ostatní občany, kteří nejsou připojeni na obecní kanalizaci a zároveň, aby byla 
       plně zatížená ČOV ve zkušebním provozu. Jedná se o bezplatnou likvidaci splaškových vod. Občané si 
       budou hradit pouze odvoz.        

Usnesení č. 17
Zastupitelstvo obce rozhodlo na základě povolení ročního zkušebního provozu čistírny odpadních vod v 
Těchlovicích, že v tomto období umožní obyvatelům Těchlovic z lokality Babětín, Přední Lhota, Zadní Lhota 
a Přerov likvidaci splaškových vod z vybíracích jímek na obecní čistírně odpadních vod, a to bez platně. 
Dopravu za svoz splašků si hradí každý občan samostatně. Tato možnost likvidace splaškových vod platí 
pouze po dobu zkušebního provozu, pokud zastupitelstvo obce nerozhodne jinak.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

24.  Záměr obce
        Návrh záměr obce prodat st. p. č. 167 a p.p.č. 269/5 a pronajmout část p. p. č. 764/1.

Usnesení č. 18
        Zastupitelstvo obce schválilo  prodej stavební parcely číslo 167 o výměře 8 m2  (pod vodárnou) a p. p. č. 269/5 o
         výměře 169 m2  v k.ú. Těchlovice za cenu 80 Kč/ m2  do vlastnictví SVS a.s. 

Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0
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Usnesení č. 19
        Zastupitelstvo obce schválilo pronájem části parcely č. 764/1 o výměře 80 m2  v k.ú. Těchlovice paní
        Heleně Marešové bytem Těchlovice č.p. 54. 
         Výsledek hlasování:

Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

25.  Zpráva celoročního přehledu o stravování v jídelně rok 2014
        Zpráva od vedoucí stravování p. Kališové. Celoroční hospodaření ve výši 203 452,-Kč.     

26.  Zpráva o provedených kontrolách KV a FV v roce 2014
       V úvodu starostka obce oznámila přítomným, že dne 17.2.2015 proběhl na obecním úřadě audit – kontrola 
       hospodaření ÚSC za rok 2014 s výsledkem BEZ ZJIŠTĚNÝCH NEDOSTATKŮ.
       Starostka sdělila výsledek kontroly kontrolního výboru, kde zdůraznila, že byla auditem upozorněna na to, 
       že zastupitelstvo obce schválilo kontrolní výbor, ale v zápise od předsedy p. Macháčka je kontrolní  komise.
       Toto také uvedla ve vyjádření ze zápisu.
       Starostka dále uvedla, že ji kontrolní výbor ve složení paní Čepelová a pan Macháček vytýkal, že k zápisu 
       nejsou přílohy, které jsou uvedeny v zápise, chyběly podepsané smlouvy o prodeji pozemků a smlouva o 
       výstavbě odstavné plochy. V zápise z 1. zasedání ZO chybí údaj, kolik je přítomno členů zastupitelstva a 
       z jakého počtu. Starostka řekla zastupitelům, že přílohy byly součástí zápisu, některé dokonce i dvakrát. 
       Dále uvedla, že smlouvy o prodeji pozemku řešila s kupujícími a ti chtěli smlouvy podepsat až po novém 
       roce (např. SVS a.s., která chce podepsat kupní smlouvu až po odkupu všech pozemků, na které má podány 
       žádosti). Smlouva o výstavbě odstavné plochy je k dispozici, ale jelikož starostka nebyla vyzvána k její 
       předložení, protože nebyla ani přizvána ke kontrole, nemohla toto doložit. Výtka na chybějící počet členů 
       zastupitelstva v 1. zasedání ZO je opodstatněná, ale uvedený zápis ze zasedání ZO vypracoval předseda 
       kontrolního výboru pan Macháček a do dnešního dne ho ani nepodepsal. Dále uvedla, že kontrolní výbor    
       nebyl schopen včas vypracovat zprávu z kontroly, kterou provedl 15.12.2014 a až po několika telefonických
       urgencích zprávu poslal emailem předseda výboru pan Macháček a to po 53 dnech od kontroly a bez 
       podpisů. Na závěr uvedla, že po těchto zkušenostech z provedené kontroly napříště využije svého práva a 
       bude kontrole přítomna.
       Starostka dále sdělila přítomným, že kontrola finančního výboru ve složení paní Bečvaříková ml. a pan 
       Cvejn, proběhla 5.12.2014 s výsledkem bez závad.  

27.  Schválení finančního příspěvku pro městskou knihovnu na rok 2015
        Starostka konstatovala, že je registrováno 23 čtenářů z toho jsou 4 děti. V roce 2014 bylo zapůjčeno 
        celkem 730 knih. Příspěvek pro městskou knihovnu na rok 2015 je ve výši 15 000,-Kč.

Usnesení č. 20
Zastupitelstvo obce schválilo finanční příspěvek pro městskou knihovnu na rok 2015 ve výši 15 000,-Kč.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

28.  Schválení nákupu mycí mísy pro kadeřnictví
        Starostka sdělila, že současné zařízení je již 16 let staré a je původní z doby, kdy se uvedlo kadeřnictví do 
        provozu.
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Usnesení č. 21
Zastupitelstvo obce schválilo nákup mycí mísy pro kadeřnictví.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

29.  Schválení vyřazení DHM
        Jedná se o majetek obce, který využívala MŠ. (Dětský kočárek, koberec a monitor).         

Usnesení č. 22
Zastupitelstvo obce schválilo vyřazení dlouhodobého hmotného majetku dětský kočárek, koberec a 
monitor. 
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

30. Schválení smlouvy pro obsluhu ČOV
       Jedná se o firmu  BMTO GROUP Liberec, která bude odebírat a vyhodnocovat vzorky z ČOV a vypracuje    
       závěrečnou zprávu za rok  2015.  Dále starostka sdělila, že pracovník úřadu  pan Mrkvička bude dne 
       26.2.2015 proškolen a od 1.1.2016  bude odebírat vzorky sám.

Usnesení č. 23
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o zkušebním provozu ČOV mezi obcí a  firmou BMTO GROUP  a.s. 
Liberec.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

31.  Schválení výši finanční částky pro stočné
        Jelikož má obec zpracovanou analýzu cen stočného je návrh pro rok 2015 cena stočného ve výši 
        38,91 Kč/m3 včetně DPH.

Usnesení č. 24
Zastupitelstvo obce schválilo pro rok 2015 finanční částku za stočné ve výši 38,91 Kč/m3  včetně DPH.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

32.  Revokace usnesení č. 4/ 2015
        Starostka vysvětlila zastupitelům důvod, pro který je potřeba revokovat usnesení č.4/2015.
        

Usnesení č. 25
Zastupitelstvo obce schválilo revokaci usnesení č. 4/2015 ze zasedání konaného dne 26.11.2014.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0
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33.  Schválení nového usnesení dle schváleného rozpočtu 2015

Usnesení č. 26
Zastupitelstvo obce při schvalování rozpočtu 2015  bylo správné, ale chybně formulováno usnesení dle 
rozpočtu. 
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

Usnesení č. 27
Zastupitelstvo obce schválilo rozpočet na rok 2015 jako schodkový ve výši příjmů  5 487 000,-Kč, výdaje ve 
výši 6 258 000,-Kč a financování v celkové  výši 771 000,-Kč dle rozpisu financování – změnu stavu 
krátkodobých prostředků na bankovních účtech – 401 000,-Kč, dlouhodobé přijaté půjčené prostředky 
2 000 000,-Kč, uhrazené splátky dlouhodobých přijatých prostředků – 828 000,-Kč. 
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

34.  Schválení firmy pro stavbu domovní přípojky OÚ a obchod
        Starostka obce vysvětlila a předložila smlouvu na stavbu domovní přípojky pro obecní úřad a obchod.        
    

Usnesení č. 28
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu o dílo pro zhotovení dvou kanalizačních přípojek u objektu č.p. 37 
OÚ a obchod s firmou Krtek technik s.r.o ve výši 245 275,45 Kč bez DPH.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

35.  Schválení dodatku č.3 ke smlouvě ČOV
        Starostka předložila dodatek č.3 ke smlouvě ČOV.  Jedná se o zveřejnění financí za výstavbu kanalizace a 
        ČOV  Těchlovice 1. Etapa na veřejném portálu s profily zadavatelů.

Usnesení č. 29
Zastupitelstvo obce schválilo dodatek č. 3 ke smlouvě o dílo 1300531 na akci kanalizace a ČOV Těchlovice 
1. Etapa.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0

36.  Schválení smlouvy mezi obcí      a OSŽC  
        Starostka obce předložila zastupitelům  smlouvu mezi obcí a OSŽC a vysvětlila, že se jedná o vyřízení 
        věcného břemene na pozemcích OSŽC pro občany obce z důvodu umístění kanalizačních přípojek. Jedná  
        se o 4 RD, u kterých OSŽC požaduje povolení, zaměření a zapsání věcného břemene. Tuto činnost zajistí     
        hromadně obec. 

Usnesení č. 30
Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu mezi obcí a OSŽC Ústí nad Labem pro uložení věcných břemen – 
domovních přípojek na pozemcích OSŽC.
Výsledek hlasování:
Pro: 5; Proti: 0; Zdržel se: 0
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37.  Různé
        Starostka odpověděla na dotazy z minulého zasedání
        p. Sluťákovi likvidace zeminy u zastávky v Přední Lhotě – již odklizeno
        p. Sluťákovi a  pí. I. Sluťákové  odpověděl místostarosta p. Jiří Hýl na dotazy ohledně dopravy ÚK.
        Řekl, že na jednání SESO dne 17.2.2015 byla v diskusi projednávána i doprava a jízdní řády autobusů.
        Jízdní řády mohou být měněny i v průběhu roku dle oprávněných požadavků občanů, ale je vhodnější 
        zasílat požadavky na dopravu přes obecní úřad.  Do dnešního dne obec zaslala třikrát návrh na změnu 
        jízdního řádu (12.1.2015, 21.1.2015 a 25.2.2015). Problémem se bude obec zabývat i nadále. K dotazu na 
        dopravce sdělil, že je potřeba se seznámit s přepravními podmínkami dopravy ÚK kde je vše vysvětleno.
        Pí. Řeháková se dotazovala na změnu ceny jízdného. Místostarosta odpověděl, že i toto bylo předmětem 
        diskuse na zasedání SESO a rozhodně se tím bude KÚ zabývat.

38.  Diskuze
       Pí. Řeháková měla dotaz na místní obchod, kde je situace žalostná.
       p. Kolařík odpověděl, že situaci zastupitelstvo řeší. Na poradu zastupitelstva byla přizvána i p. Bubeníčková, 
       která měla předložit návrhy na zlepšení situace. Do dnešního dne tak neučinila. Na další poradě dne 
       2.3.2015 se tímto problémem budeme opět zabývat a rozhodneme.
       Starostka sdělila, že na úřad chodí lidé a stěžují si na místní obchod (nedostatečné služby, stav okolí apod.),
       ale je potřeba, aby stížnosti byly písemné, lidé se bojí stěžovat oficiálně. 
       P. Kolařík řekl, že p. Macháček chtěl po zastupitelích, aby provedli průzkum mezi občany ohledně 
       spokojenosti s obchodem. Obyvatelé jsou většinou nespokojeni, ale nikdo nechtěl být jmenován.
       Starostka doplnila, že jsou na obchod stížnosti i od návštěvníků knihovny, zejména na okolí obchodu.
       Pí. I. Sluťáková  řekla, že by se měla vydat vyhláška na zákaz pití alkoholu na veř. místech v obci. 
       Vyhláška na zákaz pití alkoholu v okolí obchodu nic neřeší.
       P. Kolařík podotkl, že obchod je obce a obec musí zajistit řádné fungování.
       
       P. Fr. Černý navrhl, aby se v obchodě vybudovalo WC pro návštěvníky.   
       P. Kolařík odpověděl, že obchod musí být pro nákupy a ne jako veřejná nálevna. Lidé nechtějí chodit 
       nakupovat pokud jsou v okolí obchodu lidé, kteří popíjejí alkohol.

       P. Fr. Černý se dotazoval na schodek v rozpočtu, kde se vezmou peníze.
       Starostka odpověděla, že se použijí z úvěru.

        Pí. Romana Bečvaříková ml. se dotazovala na hospodaření obce 2014 na rozdíl a z čeho byl financován.
        Starostka odpověděla, že z úvěru 2 000 000,-Kč. Vše šlo z rozpočtu obce, ale nyní je celkový úvěr obce 
        5 300 000,-Kč. Měsíčně obec splácí cca 43 000,-Kč.   

        Pí. Romana Bečvaříková ml. se dotazovala na návrh snížení rychlosti v obci na 30 Km/h.
        Starostka odpověděla, že již v minulosti se obec pokoušela o povolení snížení rychlosti v obci vyřídit, ale 
        vždy to bylo zamítnuto. Přesto se opět pokusí zjistit, zda by to bylo možné.
        Dále se debata točila okolo retardérů v Babětíně většinou se zápornými stanovisky (hluk, smog, v zimě 
        plužení a úklid vozovky, špatné rozjezdy vozidel, které zpomalí před retardérem při zasněžené vozovce),
        většinou nikdo nechce mít retardér umístěný před svým RD.
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         P. Fr. Černý se ptal, zda obec pomůže z likvidací odpadu občanům, kteří nejsou napojeni na kanalizaci a 
         ČOV a jak.
         Starostka odpověděla, že se již řešilo na tomto zasedání a zastupitelstvo schválilo pomoc těmto občanům.
         Obec dle požadavků občanů může zajistit na konkrétní den a čas fekální vozidlo, které provede odvoz 
         splašků.

         Pí. Hana Pospíšilová se ptala, jak se bude platit stočné.
         Starostka odpověděla, že ve smlouvě s obcí „o stočném“ je návrh platby. Buď zálohově, nebo hotově.
         VS je číslo popisné.
    
        
39. Závěr  
       Starostka ukončila 3. zasedání zastupitelstva obce ve 20:02 hod.

Zapsal:      ….……………………………….

Ověřil:       .….………………………………

Ověřil:      .……………………………………

                                                                                                                                          --------------------------------------------
                                                                                                                                                                Starostka  obce
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